



WEBINAR

Industry Development 網上研討會 - 行業發展

Raising Penalties of the Occupational Safety and Health Legislation 提高職業安全及健康法例的罰則 (Part 2 第二場)

日期及時間 Date & Time 對象 Target 28 - 1 - 2021(星期四 Thursday)3:30 - 5:30 pm 所有業界持份者 All Industry Stakeholders

勞工處現正就建議「提高職業安全及健康(職安健)法例的罰則」向相關持分者進行諮詢及意見收集。由於 2021年1月8日之研討會反應十分熱烈,現加開第二場之網上研討會,讓更多業界持分者參與討論及發表意見。

The Labour Department proposes to raise the penalties of the occupational safety and health (OSH) legislation and we are pleased to invite you to attend the above webinar and collect your opinions.

Due to the overwhelming response of the webinar on January 8, 2021, the second round webinar will be held for more stakeholders to participate in discussion and share opinions.

程序表 Rundown

時間 Time

活動 Event

講者 Speaker / 主持 Facilitator

3:15-3:30 pm

網上登入 Online Registration

3:30-5:30 pm

討論環節 Discussion Forum with key stakeholders 彭一邦博士工程師,太平紳士 Ir Dr. Derrick PANG Yat-bond, JP

建造業議會 建造安全專責委員會主席

Chairperson, Committee on Construction Safety, Construction Industry Council

潘樂祺工程師 Ir Rocky POON Lock-kee

建造業議會 建造業營商專責委員會主席

Chairperson, Committee on Construction Business Development Construction Industry Council

王紹恆 太平紳士 Mr. WONG Siu-han Rex, JP

建造業議會 安全推廣小組委員會主席

Chairperson, Subcommittee on Safety Promotion, Construction Industry Council

何建威建築師 Ar. Stephen Ho

建造業議會 助理總監 - 行業發展

Assistant Director - Industry Development, Construction Industry Council

5:30 pm

研討會結束 End of Webinar

先到先得 First-come-first served!

網上報名 Online enrolment: www.cic.hk

查詢 Enquiries: 2100 9499

電郵 Email: safetyseminar@cic.hk



條款細節

- 1. 研討會免費報名參加,將以廣東話進行。
- 2. 出席者參與是次研討會,建議可獲取持續專業進修時數2小時。
- 3. 成功報名者將收到確認電郵(內附網上研討會連結)。
- 4. 主辦機構保留最終決定權和任何更改之權利而不作另行通告。

Terms and Conditions

- 1. 1.The Webinar is free of charge and will be conducted in Cantonese.
- 2. It is suggested that participation in the Webinar counts for 2 CPD hours.
- 3. Confirmation email with webinar link will be sent to successful applicants.
- 4. The organiser reserves the rights for final decision and to make any changes without prior notice.